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Abstract (en)
[origin: WO7900627A1] A matrix printer with adjacent printing elements (41 A-41N) offset at an angle ((Alpha)) to the horizontal line direction and
shifted vertically (V) sufficiently to allow the centers of horizontal lines (42, 43) of successive dots to be spaced more closely than would be possible
if the centers of adjacent elements had to be vertically spaced by the diameters of the adjacent elements.

Abstract (fr)
Un dispositif d'impression a matrice comprend des elements d'impression adjacents (41A-41N) deportes par rapport a l'horizontal d'un angle
((Alpha)) et decales verticalement (V) d'une quantite suffisante pour permettre aux centres des lignes horizontales (42, 43) des points successifs
d'etre disposes plus pres les uns des autres que cela ne serait possible si les centres des elements adjacents devaient etre espaces verticalement
de distances egales aux diametres des elements adjacents.
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